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W odpowiedzi na interpelację o numerze 158/110/2023 z dnia 27
listopada 2023 roku, w sprawie przywrócenia drugiej części nawierzchni
ulicy Partyzantów do historycznej formy tj. kostki brukowej informuję, że
zadanie związane z poprawą estetyki i stanu technicznego nawierzchni
wspomnianej ulicy znajduje się w planie potrzeb inwestycyjnych miasta.
Ograniczone  środki  finansowe  zabezpieczone  w budżecie  miasta  na
budowę  dróg  oraz  przyjęte  priorytety  dot.  przebudowy  dróg
podstawowego  układu  komunikacyjnego  przenoszącego  największy
ruch  nie  pozwalają  na  realizację  wszystkich  wnoszonych  zadań.
Dlatego też realizacja zadnia związanego z przebudową ul. Partyzantów
będzie  uzależniona  od  możliwości  finansowych  miasta  w  latach
następnych.
Dodatkowo  pragnę  poinformować,  iż  w  2021  roku  podjęto  działania
mające  na  celu  realizację  wspomnianego  zadania,  jednak  jedyna
złożona  oferta  w  postępowaniu  o  zamówienie  publiczne  znacznie
przewyższała kwotę posiadanych środków finansowych, a Oferent nie
wyraził chęci do negocjacji ceny.
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